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Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Rada Ministrów tworzy programy pomocowe dla firm, które jako główny przedmiot działalności według 

PKD wykazują gastronomię, hotelarstwo lub turystykę. Firmy, które zatrudniając kilka lub kilkanaście osób, 

nie mają źródeł dochodu, prędzej czy później będą musiały upaść. Z tego właśnie względu pomoc ze strony 

państwa jest ze wszech miar słuszna. 

Mając to na uwadze, pozwolę sobie zadać istotne pytanie: dlaczego z tego wsparcia nie mogą skorzystać 

firmy, które także działają w wymienionych wcześniej branżach, przy czym zajmują się również produkcją, 

np. wafli do lodów, i tę właśnie działalność wykazują jako pierwszą? Chciałbym nadmienić, że najczęściej są 

to podmioty gospodarcze zatrudniające dziesiątki osób. Średnio połowa z nich to pracownicy produkcyjni, 

którzy jednak nie są w stanie wypracować zysku pozwalającego pracodawcy na uiszczanie podatków i wy-

płacanie pensji drugiej połowie zatrudnionych w firmie. W rezultacie podmiot musi ogłosić upadłość i zwol-

nić kilkudziesięciu pracowników. 

Proszę o podanie powodu, dla którego państwo wspiera kucharza z jednej restauracji, a nie chce wspierać 

kucharza z restauracji obok, w przypadku której kody PKD ujęto w innej kolejności. 
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